
Schůze výboru MSKAO 23.4.2025 online 
 

Přítomni: Eva Illová, Lucie Brožová, Lucie Pružinová, Michaela Přibáňová, Veronika 

Štěchovská, Patricie Jakešová 

Za chovatelskou komisi: Martin Houda, Lucie Brožová, Hana Bočková, Karolina Vybíralová 

(připojila se 20:21) 

Za výcvikovou komisi: Martina Černá, Patricie Jakešová 

Za kontrolní komisi: Nikol Hajmonová, Přemysl Bouška, Jiří Veselý 

Omluveni: Martin Slouka, Jana Sedláková, Lenka Horáková 

Základní body programu výborové schůze: 

1. Klubová výstava MSKAO - 10. květen 2025 

2. Zhodnocení výcvikového kurzu 

3. Klubové ZV a PZ 

4. Výjimky z chovu 

5. Ročenka 2024 

6. Různé dle potřeby 

 

Zahájení předsedkyně 19:37 a konstatuje usnášeníschopnost výboru a shrnuje přítomné (6 členů 

výboru). 

 

Zapisovatel Ing. Lucie Brožová 

5x PRO, 0x PROTI, 1x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 

Ověřovatel Mgr. Eva Illová 

5x PRO, 0x PROTI, 1x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 

 

1. Klubová výstava MSKAO 10.5.2025 

- předsedkyně shrnula počet přihlášek a aktuální stav, uzávěrka v neděli 

- shrnutí komunikace s rozhodčími Veronika Štěchovská a Lucie Pružinová 

- sponzorské dary 

- personál do kruhů 

- elektronika Martin Slouka  
- výstavní kancelář Eva Illová + pomocnice 
- svod – Lucie Brožová 
 

 2. Zhodnocení výcvikového kurzu 

- shrnutí přítomných, organizace 

- nově bude vyúčtování přes klub 

- diskuse nad možnostmi účasti tak, aby se cvičenci hlásili více na klubové zkoušky 

 

20:30 odešel pan Bouška 

 

3. Klubové ZV a PZ 
- Martina Černá – souhrn aktuálního stavu 

- požaduje nákup klubové čtečky pro výcvikovou komisi (původní je již nefunkční) - 6x 

PRO, 0x PROTI, 0x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 

 



4. Výjimky z chovu 
- na návrh předsedkyně klubu zrušení směrnice o výjimkách. Aktuálně ruší možnost 

uchovnění na výjimku. Je možné udělení výjimky výhradně na jeden vrh, ale nesmí být 

jedinec zařazen mezi chovné jedince. 

- zrušení klubové směrnice č. 1 o Udělení výjimek z chovu 

6x PRO, 0x PROTI, 0x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 

- HPCH Martin Houda představil novou Směrnici dle předpisů ČMKU a dal 

k odsouhlasení výboru klubu 

6x PRO, 0x PROTI, 0x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 

- ujasnění podmínek – nezapisuje se do PP a k udělení výjimky PCH vydá dobrozdání 

pro plemennou knihu, že pes může být využit na 1 vrh/1 krytí.  
6x PRO, 0x PROTI, 0x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 

 

5. Ročenka 
- není přítomen tiskový referent, budeme řešit příště 

 

6. Různé 
- přednesena zpráva PCH AS 

- přednesena zpráva POI 

- přednesena zpráva IS 

- přednesena zpráva GS 

- přednesena zpráva jednatelky 

- je nutné dořešit zápis na soud nových členů (jednatelka, doplnění DK) 

- Kontrolní komise oznámila, že si zvolila na pozici předsedy KK Prof. MUDr. Jiřího 

Veselého 

 

Další výborová schůze bude svolána online operativně. 

 

Předsedkyně klubu Eva Illová ukončila výborovou schůzi ve 21:45 hod poděkováním 

přítomným za jejich práci pro klub. 

 

 

Zapsala: Ing. Lucie Brožová  

 

 

Ověřila: Mgr. Eva Illová 


